

閱讀點®《孩子是百寶箱》圖書系列 訂購表格

Order Form of ReadingMile® We Are Children Treasure Box Storybook Series

感謝閣下訂購閱讀點®《孩子是百寶箱》圖書系列，請填寫此表格以完成訂購程序。

Thank you for ordering ReadingMile® We Are Children Treasure Box storybook series, please fill in the form for further handling.

姓名 Full Name:	(先生 / 太太 / 女士 / 小姐) (Mr / Mrs / Miss)			
電話 Contact Number:				
電郵 Email:				
你是否「培幼守護兒童」會員？ Are you a member of the "Plan International Child Safeguarding Membership Programme"? <input type="checkbox"/> 是 Yes <input type="checkbox"/> 否 No				
書籍 Books	定價 Price	會員價 Member Discount	數量 (套) Quantity (set)	小計 (港幣) Sub-total (HKD)
<繁體中文版> 閱讀點®《孩子是百寶箱》圖書系列 包括七本圖書及一張鼓勵獎狀	HK\$580/套 set	HK\$300/套 set		
<English Version> ReadingMile® "We Are Children Treasure Box" storybook series Including 7 storybooks and 1 certificate				
總計 Total				
請選擇付款方式 Please choose the payment method				
<input type="checkbox"/>	<b>1) 銀行轉賬</b> 請將款項直接存入匯豐銀行戶口號碼 640-068318-838，並將銀行入數紙正本連同此表格寄回。  <b>1) Bank Direct Transfer</b> Please make a direct deposit into HSBC account number 640-068318-838, and send the original receipt along with this form to Plan International Hong Kong by post.			
<input type="checkbox"/>	<b>2) 劃線支票</b> 支票抬頭請寫上「國際培幼會有限公司」，並連同此表格寄回。  <b>2) Crossed Cheque</b> Please make a cheque payable to "Plan International Hong Kong Limited", and send it along with this form to Plan International Hong Kong by post.			

請選擇送貨方式 Please choose the delivery method

- |                          |   |
|--------------------------|---|
| <input type="checkbox"/> | <p><b>1) 於本會取書</b> – 本會職員將在確認付款後通知閣下可取書之日期。</p> <p>辦公時間：<br/>星期一至五：上午 9:00 至 下午 12:30 / 下午 1:30 至 5:30<br/>星期六、日及公眾假期休息</p> <p><b>1) Pick up at our office</b> – Our staff will inform you the available pick-up dates when the payment is received.</p> <p>Office Hour:<br/>Mondays to Fridays<br/>9:00am – 12:30pm / 1:30pm – 5:30pm<br/>Closed on Saturdays, Sundays and public holidays</p>   |
| <input type="checkbox"/> | <p><b>2) 送遞服務</b> – 本會職員將在確認付款後通知閣下，訂購品將由速遞公司負責送遞並以到付形式收取運費。書籍將於確認付款後 14 個工作天內寄出。</p> <p>收件人姓名： _____</p> <p>電話： _____</p> <p>地址： _____</p> <p><b>2) Delivery</b> – Our staff will inform you of the delivery details when the payment is received. Ordered item(s) will be delivered by the courier company and postage would be paid by the addressee. Books will be delivered 14 working days after the payment is confirmed.</p> <p>Name of Addressee: _____</p> <p>Contact Number: _____</p> <p>Address: _____</p> |

如有任何查詢，歡迎致電 3405 5332 與助理市場推廣經理 陳小姐聯絡。

For enquiries, please feel free to contact Ms. Chan, our Assistant Marketing Manager at 3405 5332.

國際培幼會  
Plan International Hong Kong

地址：香港九龍觀塘創業街 9 號 21 樓  
Address: 21/F, 9 Chong Yip Street, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong  
電話 Tel: (852) 3405 5305  
電郵 Email: KeepChildrenSafe@plan.org.hk